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      Аннотация

    
        
          В ходе выполнения бакалаврской выпускной квалификационной работы был разработан проект многоэтажного жилого здания с использованием модифицирующих добавок для бетонной смеси свайно-плитного фундамента. Разработаны разделы проектной документации в соответствии с Постановлением правительства РФ от 16 февраля 2008 г. № 87 «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию».
Проведены сравнения различных бетонных смесей на основе двух цементов с добавлением различных модифицирующих добавок для определения оптимального состава бетонной смеси для фундамента многоэтажного жилого здания. По результатам исследования была определена экономическая эффективность применения модифицирующих добавок.
        

        
          During the implementation of the bachelor thesis, a project of multi-storey residential building was developed with using modifying additives to the concrete mix of the pile-slab foundation. Documentation was developed in accordance with the Decree of the Government of the Government of the Russian Federation from February 16, 2008 No.87. 
Comparisons of various concrete mixtures based on two cements with the addition of various modifying additives were made to determine the optimal composition of the concrete mixture for the Foundation of a multi-storey residential building. Based on the results of the study, the economic efficiency of using modifying additives was determined.
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